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 کشتی فرنگی در المپیک 
صاحب چند مدال می شود؟

۲۰۱۲ لندن  تسنیم: قهرمان المپیک 
معتقد است که کشتی فرنگی ایران در المپیک 
پیش رو نفرات خوبی را در اختیار دارد که 
صاحب چند مدال خواهند شد. امید نوروزی 
اظهارداشت: خوشحالیم که تیمی جوان را به 
المپیک اعزام خواهیم کرد که در راس خود 
کادر خوبی دارد. مربیان باتجربه ای چون 
محمد بنا و رسول جزینی در این کار حضور 
دارند. نوروزی با تاکید بر اینکه به این تیم امید 
زیادی دارد، تصریح کرد: اگر همه چیز خوب 
پیش برود به این تیم خیلی امیدوار هستیم که 
مدال های خوشرنگی به دست آورد.  قهرمان 
سابق کشتی فرنگی جهان ادامه داد: پیش بینی 
مسابقات المپیک در رشته کشتی دشوار است 
چون کشتی ورزش بی رکوردی است و مشخص 
نیست تا روز مسابقه چه اتفاقاتی رخ می دهد اما 
با آن شناخت و دیدگاهی که به لحاظ فنی دارم 
فکر می کنم در کشتی فرنگی صاحب چند مدال 
شویم. نمی توانم رنگ مدال را بگویم اما به همه 

کسانی که سهمیه المپیک گرفتند امیدوارم.

خارجازمستطیلسبز

شاخ اینستاگرامی  که نباید در 
تلویزیون کارشناسی کند!

یحیی گل محمدی در پاسخ به این پرسش 
که دلیل حمله اش به رسانه ها در نشست 
خبری قبل از بازی و استفاده از کلمه چیپ 
تلویزیونی  برنامه های  برخی  به  نسبت 
از  که  برنامه هایی  برخی  اظهارداشت: 
صداوسیما پخش شد، خوب نبود. رفتارهای 
خوبی از طرف مجری و کارشناسی که برای 
برنامه آورده بودند، انجام نشد. این توهین 
مستقیم به پرسپولیس بود، زیرا کارشناسی به 
برنامه آوردند که در صفحه رسمی خودش به 
پرسپولیسی ها فحاشی می کند و بدترین الفاظ 
را به کار می برد. وی ادامه داد: این کارشناس 
برای خودنمایی و اینکه از یادها فراموش 
نشود در اینستاگرام با افراد درگیر می شود. او 
بازیکن تیم ملی بوده است، اما چرا باید چنین 
شخصیتی به برنامه های تلویزیونی بیاید تا 
کارشناسی کند. یکی دو مجری استقلالی 
فشار زیادی به داور وارد کردند و گفتند 
داور پرسپولیسی است. سرمربی تیم فوتبال 
پرسپولیس در پاسخ به این سوال که »آیا 
پخش این برنامه ها قبل از بازی برنامه ریزی 
شده بود؟«، خاطرنشان کرد: نمی توانم بحث 
برنامه ریزی را تایید کنم و بگویم واقعا این کار 
انجام شده بود. امکان دارد هر مجری به هر 
حال گرایش های رنگی داشته باشد. در اجرا 
باید حتما عدالت را رعایت کند. توقع من هم 
از مجریان همین است و چیز دیگری نیست. 
وقتی می خواهید یک کارشناس بیاورید، 
باید وجهه ای در جامعه فوتبال داشته باشد، 
نه اینکه یک فرد خودش را مثل یک شاخ 
اینستاگرامی معرفی کند و همان را به عنوان 

کارشناس به برنامه بیاوریم.

خـــبر

دیـــدگــاه

 دربی ۵۹ مسابقه پرحاشیه ای بود. ابتدا در مورد پرسپولیس 
باید این نکته را بیان کنم که این تیم در دربی به خاطر فرصت طلبی 
پیروز شد و از نظر فنی آن تیمی که انتظارش را داشتیم، نبود. بازی 
حساسیت بسیار بالایی داشت و ازآنجاکه پرسپولیس در کورس 
قهرمانی رقابت تنگاتنگی با سپاهان دارد به نظرم استراتژی ای که 
برای این بازی از سوی کادرفنی سرخ پوشان لحاظ شده بود صبر، 
حوصله و استفاده از تک موقعیت ها بود. به نظر پرسپولیس به خاطر 
ساختار و تفکر تیمی که در سال های اخیر موفق به ساخت آن شده 
است در بازی با آبی ها آن تیمی که انتظارش را داشتیم نبود. تیم 
گل محمدی نتوانست بازی های خوب همراه با موقعیت های فراوان 
را در دربی تکرار کند اما از نظر امتیاز به خواسته اش رسید و بازی 
فوق العاده حساسش را با پیروزی به پایان رساند. استقلال نسبت به 
بازی با ذوب آهن و حتی بازی های آسیایی ارنج بهتری را داشت و 
به استانداردها نزدیک تر بود اما این تیم هم در ایجاد موقعیت مقابل 
تیم قدرتمندی چون پرسپولیس تا حد زیادی ناکام بود. هرچند 
در نیمه اول دو سه مرتبه بازیکنان این تیم تلاش کردند با کارهای 
ترکیبی و سرعتی به دروازه پرسپولیس نزدیک شوند که به دلیل 
بیشتر ناهماهنگی و البته عملکرد خوب پرسپولیس در خط دفاع، 
نتوانستند استفاده درستی ببرند. درمجموع موردی که خیلی در 
ذوق می زد دقایق انتهایی )مخصوصا بعداز دریافت گل(  بود که 
استقلال به رغم داشتن بازیکنان سرعتی، تکنیکی و تمام کننده 
رو به بازی مستقیم آورد. تصمیمی کاملا اشتباه که نتوانست هیچ 
کمکی به این تیم برای تغییر نتیجه کند. در مورد خطای پنالتی 
گرفته نشده روی مهدی قائدی در دقایق اولیه دربی باید بگویم  واقعا 
یک تصمیم اشتباه را در این بازی از سوی داور مسابقه شاهد بودیم 
که ممکن است در خیلی از بازی ها رخ دهد. تا زمانی که ساختار 
اصلاح نشود و به سمت استفاده از تکنولوژی ها روز نرویم، از این 
اشتباهات بازهم شاهد خواهیم بود. استفاده از RAV می تواند 
کمک زیادی به داوران کند تا کمترین اشتباه را در قضاوت های 
خود داشته باشند که متاسفانه ما از این امکانات در فوتبال 
کشورمان محروم هستیم. در چنین شرایطی چاره ای نیست که با 
این اشتباهات کنار بیاییم. به هرحال ممکن بود در صورت گرفتن 
پنالتی و گل شدن آن شرایط مسابقه هم فرق می کرد؛ اما هیچ کس 
نمی تواند بگوید اگر آن پنالتی گرفته می شد، استقلال می برد اما این 
احتمال هم وجود داشت. اینکه بخواهیم موفقیت های پرسپولیس 
در چند سال اخیر را به خاطر این اشتباه داوری رخ داده در دربی لوث 
کرده و این ادعا را مطرح کنیم که این تیم مورد حمایت خاصی قرار 
می گیرد را اصلا قبول ندارم. پرسپولیس از نظر فنی کیفیت و قدرت 
خود را سال هاست به نمایش گذاشته و این روند را همچنان ادامه 
می دهد. در مسابقات آسیایی هم این تیم با صلابت و باکیفیت را در 
بهترین فرم خود دیده ایم. پس اینکه بخواهیم موفقیت سرخ پوشان 
را به مسائل داوری و حمایتی ارتباط دهیم بی انصافی است و آنها 
با شایستگی در جایگاهی که قرار دارند، هستند. پرسپولیس با 
ساختارسازی به این جایگاه رسیده و عملکردش خیره کننده بوده 
است. به اعتقاد من سایر باشگاه ها باید پرسپولیس را در مسائل 
مختلف الگوی خود قرار دهند تا در سال های بعد به این سطح از 

کیفیت برسند.

برد پرسپولیس لوث نشود!

    نیمار
نیمار، ستاره برزیلی پاری سن ژرمن از رفتار داوران در فرانسه 
و محرومیت از فینال جام حذفی ابراز گله کرده است. نیمار 
در صفه خود نوشت: علاقه مندم دلایل و منطق کارت دادن 
در فرانسه را متوجه شوم. این برخورد جای تشویق دارد، چه 

شوکه کننده.

        قلعه نویی
پس از پیروزی پرسپولیس، محمدجواد آذری جهرمی وزیر 
ارتباطات کشورمان با انتشار استوری در صفحه اینستاگرام 
خود برای هواداران استقلال کُری خواند. در همین رابطه امیر 
قلعه نویی سرمربی اسبق آبی ها و فعلی گل گهر سیرجان با 

انتشار تصویری جواب آذری جهرمی را داد.

         رکورد 
فران تورس، وینگر جوان منچسترسیتی با 22 سال و 
75 روز  موفق به ثبت هت تریک در جریان برتری تیمش 
مقابل نیوکاسل شد. پیش از این لیونل مسی، فوق ستاره 
آرژانتینی با 22 سال و 200 روز در سال 2010 موفق به ثبت 

هت تریک شد.
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دیدار نودوپنجم دربی پایتخت در هفته 
بیست وسوم لیگ برتر برگزار و با شکست 
استقلال به پایان رسید. فابیو جانواریو بازیکن 

اسبق استقلال در این مورد صحبت کرد.
*درخصوص بـــازی اسـتقلال برابر 

پرسپولیس چه نظری دارید؟
 از تماشای دربی مانند همیشه لذت بردم، 
وقتی که من هم در استقلال بازی می کردم یک 
دوره جادویی در دوران بازی من بود. مسابقه را 
که دیدم یاد زمانی افتادم که خودم آنجا بازی 
می کردم. دو تیم سعی داشتند که زیاد خطر 
نکنند. پرسپولیس بعداز یک مدتی که از بازی 
گذشت بیشتر کنترل توپ را داشت در نهایت 

هم توانستند گل پیروزی را به ثمر برسانند.
*کدام تیم بهتر بازی کرد؟!

اما  داشت  فرصت هایی  هم  استقلال 
پرسپولیس هوشمندانه بازی کرد. خلاصه 
بگویم هر دو تیم تلاششان را کردند و می دانم 
که این دربی باعث ایجاد اضطراب در بازیکنان 
می شود. فکر می کنم پرسپولیس بیشتر در 
این مسابقه کنترل بازی را در اختیار داشت و 
استقلال تلاش کرد که خودش را برساند ولی 
نتوانستند گلی به ثمر برسانند و پرسپولیس 

برنده شد.
* چرا استقلال  به قهرمانی نمی رسد؟!

بعضی اوقات بازی ها را تماشا می کنم و 
الان همه مسابقات را می توانم ببینم و تیم را 
دنبال کنم. بازی را هم که دیدم سعی کردم 
تشخیص بدهم که چه کسانی هستند و فکر 
می کنم مهدی قائدی در بازی جدا افتاده بود 
و در واقع مقابل پرسپولیس تنها بازی می کرد. 
یک بازیکن دیگر هم وقتی از بازی خارج شد 
تیم نظمش را از دست داده بود چون خیلی 
مضطرب بودند و می خواستند به گل برسند. 
شاهد برتری پرسپولیس بودند و می توان 
اضطراب آنها را درک کرد. نظم خوبی نداشتند 
که برای خودشان شانس گلزنی ایجاد کنند و 

به همین دلیل نتیجه بازی را واگذار کردند.

گفــتوگــو
فابیو   جانواریو: 
 استقلالی ها 
 نظم خوبی 

نداشتند! 

فوتبالداخلی
آرمان ملی: در یکی از مــهمـــترین دیــدارهای هفته 
بیست وسوم لیگ برتر فوتبال، روز یکشنبه در حالی سپاهان 
میزبان مس رفسنجان است که با توجه به پیروزی پرسپولیس 
برابر استقلال، سپاهان نیاز مبرمی به ۳ امتیاز این دیدار دارد. 
شاگردان نویدکیا هفته گذشته با گل دقایق پایانی محمد محبی 
از شکست خانگی برابر پرسپولیس گریختند و حالا در یک بازی 
سخت دیگر برابر مس رفسنجان که یکی از تیم های خوب این 
فصل لیگ برتر است قرار می گیرند. سپاهان در فصل جاری 
یکبار در لیگ و یکبار جام حذفی به مصاف مس رفسنجان رفته 
است اما با وجود اینکه هر دو بازی را با نتیجه مشابه ۲ بر یک 
برده است اما به جرأت می توان گفت هر دو بازی بسیار برای 
سپاهان سنگین بود و این دو برد جزو بردهای سخت تیم محرم 
در فصل جاری بود. در سوی دیگر مس رفسنجان قرار دارد 
که با هدایت محمد ربیعی به یکی از تیم های سازمان یافته 
لیگ تبدیل شده است و فوتبالی با کیفیت بالا ارائه می کند، 
موضوعی که محرم نویدکیا نیز چندین بار به آن اشاره داشته 
است. نارنجی پوشان اما در دو هفته اخیر حداقل از نظر نتیجه 
چندان خوش شانس نبوده اند، آنها با وجود اینکه در آمار و ارقام 
تیم برتر میدان بوده اند اما به ترتیب برابر نفت مسجدسلیمان و 
نساجی بازی را با یک گل واگذار کرده اند و شاید همین موضوع 
سبب انگیزه دو چندان شاگردان ربیعی برای کسب نتیجه برابر 

سپاهان باشد.

  مدافع بارســلونا باتوجه به اختلاف 4 امتیــازی با صدرجدول 
رده بندی اعتراف کرد که شانس تیمش برای قهرمانی بسیار اندک است. 
بارســلونا در دو بازی اخیر خود برابر اتلتیکومادرید و لوانته به تساوی 
دست پیدا کرد. آبی اناری ها درحالیکه تنها دو بازی تا پایان فصل باقی 

مانده با اختلاف 4 امتیازی نســبت به اتلتیکومادرید در 
رده سوم جدول رده بندی جای دارند و این باعث شده 
تا شانس آنها برای قهرمانی بسیار کم باشد. پیکه گفت: 
ما عملکرد خوبی داشتیم اما متاسفانه فاصله با صدر 

زیاد است و سخت است که بتوان در این شرایط 
به قهرمانی دســت پیدا کــرد. او ادامه داد: 

امیدوارم که فصل بعد وضعیت اینگونه 
پیچیده نشــود و بتوانیم بــه قهرمانی 
برسیم. براین باور هستم که در فصل 
پیش رو می توانیم بهتر ظاهر شــویم و 

جام قهرمانی را بالای سر بریم. مدافع ۳4 
ساله بارسلونا ادامه داد: ما در فصل جاری رقابت 

خوبی با اتلتیکومادرید و رئال مادرید داشــتیم. 
تیم های دیگری مثل ســویا هم شانس قهرمانی 
داشتند. سویا بسیار خوب فوتبال بازی می کند و 
با شایستگی در رده چهارم قرار دارد. سال به سال 
شمار تیم های که برای قرارگرفتن در رده های 
بالای جدول تلاش می کنند بیشتر می شود و 

این نشان از پیشرفت لیگ می دهد.

بینالملل

فرزادآشوبی
کارشناس فوتبال 

مهدی تارتار در آستانه دیدار پیکان و سایپا در هفته بیست وسوم 
لیگ برتر درباره شرایط تیمش اظهارداشت: خوشبختانه از نظر فنی 
شرایط خوبی داریم. هفته گذشته یک بازی سنگین مقابل تراکتور 
انجام دادیم. با اینکه در آن مسابقه شایسته پیروزی بودیم اما از 
فرصت هایمان خوب استفاده نکردیم و در نهایت آن بازی با تساوی 
به پایان رسید. با این حال سعی کردیم از نظر روانی و روحی بازیکنان 
را آماده مسابقه با سایپا کنیم و امیدوارم یک بازی خوب به نمایش 
بگذاریم. سرمربی پیکان درباره اظهارات فراز کمالوند همتایش در 

سایپا درباره مسائل داوری و اینکه آیا این صحبت ها تاثیری روی داور 
بازی نمی گذارد، تاکید کرد: من برای آقای کمالوند احترام قائلم و 
برایش آرزوی موفقیت می کنم، اما ای کاش او این حرف ها را روز قبل 
از بازی بر زبان نمی آورد. تارتار ادامه داد: آقای اشکان خورشیدی از 
داوران باتجربه و باکلاس فوتبال ایران محسوب می شود و سوابقش 
برای همه روشن است. با این حال ایشان هم انسان و جایزالخطا 
هستند و وقتی سرمربی حریف اینگونه درباره داوری های لیگ برتر 

صحبت می کند، ممکن است از نظر روانی روی ذهن داور تاثیر 

بگذارد. سرمربی پیکان در بخش دیگری از صحبت هایش خاطرنشان 
کرد: از همه داوران لیگ برتر خواهش می کنم که به پیکان به عنوان یک 
تیم خنثی نگاه نکنند. امسال یک مجموعه یکدست و همدل هستیم 
که برای رسیدن به ایده آل ها تلاش می کنیم. از مدیریت باشگاه 
گرفته تا کادرفنی و اجرایی و بازیکنان همه نفرات جوانی هستند و 
تلاش خواهیم کرد تا پیشرفت کنیم. تارتار افزود: کل مجموعه پیکان 
می خواهند تا پایان فصل در همه بازی ها توانایی هایشان را نشان 
بدهند و خواهشم این است که داوران عزیز لیگ برتر نیز این موضوع 
را درک کنند و برای برقراری عدالت در مسابقات تلاش خود را به کار 
بگیرند. وی اضافه کرد: بی تردید بازی پیکان و سایپا به عنوان یک دربی 
کوچک شهر تهران اهمیت ویژه ای برای هر دو تیم دارد. امیدوارم همه 
چیز خوب پیش برود و شاهد یک بازی جذاب وزیبا از دو تیم باشیم.

مهدی  تارتار: 

داوران به »پیکان« به عنوان یک تیم خنثی نگاه نکنند

آرمان ملی: درگیری سرخابی های پایتخت 
بعداز اینکه در دقایق پایانی دربی ۹۵ به زدوخورد در 
مستطیل سبز کشیده شد، از جمعه شب با واکنش 
فرهاد مجیدی به استوری آذری جهرمی، وزیر 
ارتباطات به فضای مجازی نیز آمده است و دوباشگاه 

برای هم خط  ونشان می کشند! 
  استوری آذری 

بعداز پایان دربی پایتخت با نتیجه یک بر صفر 
به سود پرسپولیس محمدجواد آذری جهرمی در یک 
استوری اینستاگرامی به کری خوانی علیه استقلال 
پرداخت. وزیرارتباطات با کنایه به استقلالی ها نوشت: 
»این ۲ ستاره استقلال سیاره است!« آذری جهرمی 
که قبلا هم برای استقلال کری خوانده و جنجال به پا 
کرده بود، حالا باردیگر این مساله را تکرار کرده است.

  حمله مجیدی به وزیر 
دقایقی پس از پایان مسابقه پرسپولیس و استقلال، 
فرهاد مجیدی واکنش تندی را نسبت به اعلام 
هواداری و کری خوانی محمدجواد آذری جهرمی وزیر 
ارتباطات نشان داد و در این خصوص گفت: در مورد 
آقای جهرمی هم )با سوال از مدیررسانه ای که فامیل 
وزیر ارتباطات را درست گفته باشد( واقعا باعث تاسف 
است  یک وزیر مملکت- البته وجود همین وزیرهاست 
که مملکت به این روز افتاده است-  آنقدر شعور 
ندارند که بدانند که یک قشری از هواداران استقلال، 
جوانانی هستند که با برد و باخت استقلال یک هفته 
خوشحالند و یک هفته ناراحت و این موقع می آیند 
و  در این وضعیت این صحبت ها را مطرح می کنند. 
امیدوارم ایشان که بالاخره وزیر یک مملکت هستند، 

سطح شعورشان هم در سطح وزیر باشد.
  پاسخ صدری

 مجید صدری رئیس هیات مدیره پرسپولیس در 
گفت وگویی با »ایسنا«، آذری جهرمی را علاوه بر 
جایگاهش در وزارت ارتباطات، هوادار پرسپولیس 
دانست و گفت: متاسفانه بعداز بازی شاهد این بودیم 
که آقای مجیدی سرمربی تیم فوتبال استقلال به 
وزیر محترم ارتباطات توهین کردند. من شرمنده 
هستم یک فردی با این صراحت به وزیر محترم 
ارتباطات توهین کند. سرمربی استقلال به وزیر 
محترم جمهوری اسلامی ایران توهین کرده است. 
این درحالی است که آقای جهرمی قبلا هم در 
صفحه های شخصی خود اعلام کرده بود هوادار 

پرسپولیس است و بنابراین حق دارند مثل یک 
شهروند کری خوانی کند و این یک کری  ساده بود و 
در این مسائل بحث وزیربودن او مطرح نیست. با این 
حال آقای مجیدی بی اخلاقی کاملی مرتکب شدند. 
ما حق خودمان می دانیم برای بی اخلاقی او نسبت به 
هوادار خودمان، به فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ 
شکایت کنیم که شاهد چنین مواردی دیگر نباشیم. 
او در پایان صحبت هایش عنوان کرد: رای ما واجب 
است در خدمت هواداران باشیم و به هیچکس اجازه 
نمی دهیم در هیچ جایگاهی به هوادار ما توهین کند، 
بنابراین از باشگاه استقلال انتظار داریم به خاطر این 
بی احترامی سریعا از هواداران پرسپولیس، به ویژه 

وزیر ارتباطات عذرخواهی رسمی کند.
باشگاه پرسپولیس با صدور بیانیه ای اعلام کرد   بیانیه سرخ ها 

از فرهاد مجیدی به دلیل توهین به وزیر ارتباطات 
باشگاه  می کند.  شکایت  انضباطی  کمیته  به 
پرسپولیس در بیانیه ای نوشت: »در پایان دربی که 
با برتری یک بر صفر سرخپوشان ایران همراه بود، 
آقای فرهاد مجیدی سرمربی تیم فوتبال استقلال 
در نشست خبری، علیه محمدجواد آذری جهرمی 
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات صحبت های تند، 
سخیف و توهین آمیزی به زبان آورد. آذری جهرمی 

یکی از هواداران پروپاقرص پرسپولیس محسوب 
می شود و نفَس رقابت ورزشی ایجاب می کند احترام 
متقابل بین تیم ها، مربیان، بازیکنان و هواداران 
حفظ شود. آقای فرهاد مجیدی به واسطه سال ها 
حضور در سطح اول فوتبال ایران، بدون تردید 
با مسائل اخلاقی آشناست و مشخص است که 
به صورت آگاهانه از مرزهای اخلاقی عبور و به هوادار 
پرسپولیس توهین کرده است. این موضوع به صورت 
جدی توسط باشگاه پرسپولیس در کمیته انضباطی 
مورد پیگیری قرار می گیرد، زیرا این باشگاه هرگز 
هوادارانش را تنها نمی گذارد و بدون توجه به سِمت، 
عنوان، جایگاه اجتماعی و شغل طرفدارانش، از همه 
آنها دفاع خواهد کرد. همچنین از باشگاه محترم 
استقلال این انتظار می رود که ضمن برخورد جدی 
با سرمربی جوان این تیم، از خانواده بزرگ هواداران 
میلیونی پرسپولیس عذرخواهی کند. این کمترین 
توقع باشگاه و هواداران پرسپولیس است. بدون 
تردید، بی اخلاقی در بیان نظرات و دیدگاه ها و 
همچنین توهین به افراد حقیقی و حقوقی، کار 
دشواری نیست، اما پایبندی به اخلاق، وظیفه 
همه افراد جامعه به خصوص چهره های سرشناس 
و محبوب نزد مردم است. امیدواریم مدیران باشگاه 
استقلال با اتخاذ تصمیم و سیاستی اخلاق مدارانه 

و به دور از تعصب های رنگی، نسبت به رفتار ناپسند 
سرمربی خود در نشست خبری اقدام کنند تا این 
قبیل مسائل و توهین مربی یک تیم به هواداران تیم 

دیگر، به الگویی برای جامعه تبدیل نشود«.
  پاسخ  استقلال 

باشگاه استقلال به بیانیه سرخ ها واکنش نشان 
داد و اعلام کرد زمانی که خود وزیر ارتباطات 
سکوت کرده نیازی به حمایت پرسپولیس از 
آذری جهرمی نیست. سایت رسمی باشگاه استقلال 
نوشت:  بعداز اظهارات آقای فرهاد مجیدی سرمربی 
آقای  استوری  خصوص  در  استقلال  محترم 
آذری جهرمی وزیر ارتباطات، باشگاه پرسپولیس 
بیانیه ای منتشر کرد که ذکر این نکات ضروری 
به نظر می رسد. ۱ -  آقای آذری جهرمی به واسطه 
سمتش در دولت به عنوان وزیر باید این نکته را 
در ذهن داشته باشند که سخنان و مطالبشان 
می تواند به حساب مجموعه دولت گذاشته شود.  
به همین دلیل هر زمان که آقای آذری جهرمی از 
سمت وزارت جدا شدند، می توانند مانند میلیون ها 
هوادار پرسپولیس به ابراز علاقه و حتی کری خوانی 
علیه رقیب اقدام کنند. ۲ -  بعداز دربی ۹۵، برخی 
از مسئولان باشگاه پرسپولیس به اظهارات آقای 
مجیدی واکنش نشان دادند که سوالی را برای 
علاقه مندان به فوتبال این اقدام ایجاد کرد و آن هم 
اینکه دقیقا ارتباط مسئولان باشگاه پرسپولیس با 
آقای جهرمی چیست که ایشان خودشان نسبت 
به انتقادات سکوت کردند و مجموعه پرسپولیس 
به جای ایشان واکنش نشان داده و می دهند. این 
اقدام از سوی آن مجموعه یادآور ضرب المثل 
معروف کاسه داغ تر از آش است. ۳ -  بر فرض که 
آقای آذری جهرمی به عنوان یک هوادار پرسپولیس 
کری خوانی کرده، پس نباید از اینکه سرمربی 
استقلال به این کری خوانی به عنوان یک هوادار 
پاسخ داده، ناراحت شوند. به هرحال آقای مجیدی 
قبل از اینکه سرمربی استقلال باشند، یک هوادار 
هستند. 4 - باشگاه استقلال از مجموعه باشگاه 
پرسپولیس می خواهد در مسائل داخلی و هواداری 
مربوط به استقلال دخالت نکنند و توجه داشته 
باشند که خط قرمز باشگاه استقلال، هواداران 
هستند و این باشگاه باید مدافع حقوق، تاریخ و 

عظمت استقلال و هوادارانش باشد.

محمدحسین کنعانی زادگان مدافع تیم فوتبال پرسپولیس 
گفت: هیچ بازیکنی چهار، پنج روز بعد از انجام یک بازی سنگین 
و پارگی رباط مچ پا، حاضر نمی شود با شرایط من به میدان برود.

محمدحسین کنعانی زادگان در خصوص پیروزی یک بر صفر  پیروزی در دربی 
پرسپولیس برابر استقلال در دربی ۹۵ اظهارکرد: در مجموع 
بازی خوبی بود و هر دو تیم برای برد وارد زمین شده بودند. هدف 
ما گرفتن ۳ امتیاز بود تا دوباره به صدرجدول برگردیم چون 
هواداران پرسپولیس عادت ندارند غیراز صدرجدول، این تیم را 
در رده های دیگر ببینند. می خواستیم آنها را خوشحال کنیم و 
عیدی خوبی به هواداران بدهیم که خوشبختانه این اتفاق هم 
رخ داد و در نهایت ۳ امتیاز این بازی مهم را گرفتیم. در زمین 
مسابقه جنگیدیم و خوشبختانه به هدفی که داشتیم دست پیدا 
کردیم. موقعیت های خوبی داشتیم و کاملا مستحق برد بودیم.

  مصدومیت
مدافع پرسپولیس در خصوص مصدومیتی که قبل از این بازی 
داشت، خاطرنشان کرد: واقعا شرایط سختی داشتم و بعداز بازی 
سخت و سنگین با سپاهان رباط مچ پایم پاره شد. درد بسیار 
شدیدی داشتم ولی دوست داشتم در دربی بازی کنم چون نیاز 
مبرمی به برد در این مسابقه داشتیم. باید از تلاش ها و زحمات 

کادرپزشکی تشکر کنم، دکتر حقیقت و 
به خصوص دکتر علی اعظم که صبح تا 

شب روی پای مصدوم من کار می کرد 
تا بتوانم به دربی برسم. وی افزود: از 
ساعت 7 صبح تا 7 شب روی پایم 
کار می کردم. باور کنید قبل از دربی 
نمی توانستم راه بروم. هیچ بازیکنی 
چهار، پنج روز بعد از انجام یک 
بازی سنگین و پارگی رباط مچ پا، 

حاضر نمی شود به میدان برود، آن 
هم در یک دربی مهم و حساس؛ اما من دوست 
داشتم با تمام وجود برای پرسپولیس بازی کنم 
و وقتی پیام ها و حمایت های هواداران را می دیدم 
انگیزه ام چند برابر می شد تا به دربی برسم. این 

یک بازی 6 امتیازی برای ما بود و دوست نداشتم در 
دربی غایب باشم. آمپول هم زدم تا تحت هر شرایطی 
به میدان بروم و خداراشکر که بازی را از دست ندادم.

 اعتراض استقلال 
کنعانی زادگان در خصوص اعتراض استقلالی ها 
مبنی بر نگرفتن یک پنالتی به سود این تیم گفت: من 

به آن صحنه نزدیک بودم، قائدی می خواست در یک 
حرکت حمل توپ کند اما به یکباره توپ را گم کرد. در 
واقع توپ زیرپای مهدی جا ماند و آن برخورد 
طبیعی بود. در آن صحنه پنالتی رخ نداد و 

داور تصمیم درستی گرفت.
 تنش و  درگیری 

مدافع پرسپولیس در پـــاسخ به این 
پرسش که »چرا این بــازی بـــا تــنش 
و حاشیه های زیادی همراه شد؟« عنوان 
کرد: دربی همیشه حساسیت های خاص 
خودش را دارد و معمولا در لیگ های 
معتبر اروپایی هم می بینید که ممکن 
است بازی ها جنجال داشته باشد. خیلی از 
دربی های تهران بدون مساله خاصی انجام 
شده و در این بازی هم اتفاق خیلی بدی رخ 
نداد. در برخی صحنه ها درگیری هایی ایجاد 
شد که به خاطر فشار مسابقه بود و نباید زیاد به 

این مسائل حساسیت نشان دهیم.
 قهرمانی  لیگ؟

کنعانی زادگان در خصوص اینکه آیا پرسپولیس 
قهرمان لیگ امسال خواهد شد، اضافه  کرد: بازی 
به بازی جلو می رویم و 8 فینال دیگر باقی مانده 
است. مطمئنا تمام هدف ما این است که پنجمین 
قهرمانی پیاپی را کسب کنیم تا هواداران خوشحال 

شوند.

محمدحسین کنعانی زادگان

هدف ما کسب پنجمین قهرمانی است

ادامه حواشی دربی 95 این بار در فضای مجازی 

درگیری سرخابی ها بر سر استوری وزیر! 


